
Novice iz naših krajev
MOSTE
S ČIM SL- IRLNUTNO UKVARJA
KRAJEVNA SKUPNOST (KS)
MOSTE?

V teku so priprave za ureditev
otroškega igrišča med Zaloško cesto
in Ljubljanieo, nasproti postaje mi-
lice. Najprej bodo naiedili ograjo ob
Ljubljan ici.

Sedaj, na pomlad, so na vrsti še
druga igrišča: skrajno zapuščeno ob

•. Rojčevi ulici, tisto ob Toplarniški.

V KS je tiunutno aktualno vpra-
šanje otroških kolonij: koliko otrok
bo letovalo in koliko bo to stalo.

Zasedala je komisija za socialno
pomoč, ki je razpravljala o enkratni
ali splošni pomoči tistim, ki so jo
najbolj potrebni.

i Gotovo je, da bodo začeli asfalti-
rati Vodmatsko ulico.

V zadnjem mesecu je bil sklican
poravnalni svet. Nanj naj bi se ob-
čani obračali, preden se mislijo to-
žariti po sodiščih. Gotovo se bo tudi
sedaj po brezplačni pravni pomoči
našel kdo, ki bo uvidel, da gre tudi
brez sodišča.

Vemo, da raste v Mostah nov po-
slovni center. Vanj naj bi se vselila
tudi banka, v nižjo. od celotnega
kompleksa le za prehod ločeno stav-
bo, pa pošta. Krajevna skupnost si
prizadeva, da bi v njunih starih pro-
storili dobila prostor za upokojence,

• klubske prostorc za novoustanov-
ljeno igralsko skupino in za mešani
pevski zbor.

Najkasneje v začetku meseca
maja bodo odprli novi most čez
Ljubljanico.

V teku so priprave ža občinsko
tekmovanje ekip prve pomoči. K.S
Moste bo pripravila dve ekipi.

Alenka Lobnik

NlC NOVEGA

Pri tržnici v Mostah imamo prek
Zaloške ceste v kratki razdalji dva
označena prehoda za pešce. Da,
označena sta celo s prometnima
znakoma. Toda že dolgo je jasno, da
to ni dovolj.

Na avtobusno postajo, na trg,
prek mostu na Kodeljevo, na pošto
in obratno:

na avtobusno postajo proti cen-
tru, po Proletarski na levo, kjer so
uprava občinske skupščine Ljublja-

na Moste -Polje, banka, TVD Parti-
zan in stanovanja, ali pa na desno,
kjer je tigovina, pa še sevedapo Pro-
letarski naprej kamorkoli, tudi brez
razloga čez Zaloško in nazaj.

Kako prometna je Zaloška, vcmo
vsi, ki bi radi prišli na Urugo stran.
in, če je )c mogoče, še kdaj tudi na-
zaj.

Ne bi poskusili z utripajočo ru-
meno lučjo? Bila bi bolj prcpričlji-
va kot prometni znak, ki ga je mož-
no prezieti nehote - ali pa tudi
namenoma, saj je tako neznaten, da
ga skoraj ni jemati rcsno.

Vemo tudi, kako drugačc se ob-
našamo, če smo pešei in kako nič si
nismo podobni, ko sediino za vola-
nom. Dva različna svctova?

Izkoristimo čas, ko smo ,,samo'"
pešci in priborimo si rumeno luč za
takrat!

Ni dcnarja.
Ni denarja.
Ni denarja.
Prav. Pa drugič. Obljubim, da

bom ob prvi priliki pisala o isti stva-
ri. Tako ali drugačc.

ALENKA LOBNIK

HRUŠICft
Nova cesta je velika pridobitev za

Sp. Hrušico. Prostor vzdolž ceste še
urejajo. Posejali bodo travo in name-
stili ustrezne prometne znake. Od-
bor KS je poskibel tudi za asfaltno
prevleko pred trgovino. Tako se
bomo občani izognili blatu in
prahu, ki nista sodia pred trgovino
z živili.

Pred kulturnirn domom urejajo
zelenico v izmeri 400 kv. m. Člani
odbora KS zaslužijo za to delo vse
priznanje!

Pionirji so se udeležii XVI. po-
hoda ob žici partizanske Ljubljane.

O b u d i i so spomine na okupacijo. S
kulturnim sporedom so se posebej
postavili najmlajši. Na prireditev so
povabii nekdanjega borca Poldeta
Proška. Opisal jim je zgodovinsko
pot borcev, ki so se bojevali v bliž-
njih hribih. Spomnili so se tudipad-
lih borcev, ki lcžijo na Urhu.

Denarna sredstva za spomenik je
pred 16. leti prispeva! kolektiv Slo-
venija avto iz Ljubljane. Pionirji
odreda Franca Mojškrca-Frenka vsa
leta skrbijo zalep izgled bližine spo-
menika. Kolektiv tega podjetja pa se
jih vsako leto spomni za dedka
Mtaza.

Pionirji osnovno šole Hnišica so
zbrali 860 kg odpadnega papirja za
Dinos. Denar bodo porabili za izlet
ob koncu šolskegaleta.

ZADVOR
Krajcvnt organizaciji zveze borcev

NOV Zadvor in Sostro sta v soboto
25. marca v zadmžncm domu v Za-
dvoru organizirali pioslavo v čast
30-letnice bojev II. grupe odredov
na Pugledu. Prireditcv so povezali s
podelitvijo plaket najzaslužnejšm
aktivistom s področja krajevne
skupnosti Zadvor. Proslave so se
udeležili številni udeleženci bojcv
pred tridesetimi leti.

Uvodni in svečani govor je imel
rojak Jelo Gašperšič. Med proslavo
jc nastopil tudi mvalidski pevski
zbor iz Ljubljane, katerega so ude-
leženci proslave bumo pozdravili.
To je bilo zanje enkratno doživetje,
ki so ga dokazovali močni iii dolgi
aplavzj. Mladinka Majda Zupančič
pa jc pripravila recitacijo. Po pro-
slavi je bila prosta zabav-a, ki se jc
zavlekla tja do tretje ure naslednjega
dne, igrali so javorški Komplevi.
Ccprav je bila proslava bolj slabo
pripravljerta, jc kljub temu lep>o
uspela. Občani si takih proslav že le
še več. To je dokazalo razpoloženje
udeležencev.

V petek 24. marca se je sestal
24-članski novoizvoljeni svet kra-
jevne skupnosti. Na dncvnem redu
je bila izvolitev novcga predsednika
in podpredsednika. Za predsednika
jo bil znova izvoljen Miha Berčič, za
podpredsednika pa Lojze Remc.
Izvolili so tudi 3 odbore in 5 komi-
sij. Obravnavali so še zaključni ra-
čun za leto 1971 in potrcbe, ki so
jih nakazali zbori volivccv. Razprava
je nakazala osnovnc smernice za iz-
delavo finančnega načrta za leto
1972.

V krajevni slciipnosti Zadvor jc v
dneh 15-, 16. in 17. marca potekala
fluorogTafska akcija. Zajcla je 1.850
občanov in še nekaj občanov, ki
niso prijavljeni v tej KS. Fluorogra-
firanja se ni udelealo 162 članov.
Večinoma so bili to bolniki, noseč-
nice in nekateri, ki so na delu v tu-
jini. Pravih neupiavičencev je bilo
zelo malo. Lahko rečemo, da je ak-
cija popolnoma uspela in da pri tem
ni bilo bistvenih težav.

Ze v zadnji številki Naše skup-
nosti je bil objavljen članck o fEiti.
da bo odslej prejemala v»iaka diužina
naš list. Zato smo morali zaobmočje
KS Zadvoi organiziraii dostavo.
Dogovorili smo se, da bo Našo skup-
nosl dostavljal dnjžinam na domi
dtjak Janez '••
13. julija
omogočili Mi'i!-.iik'niu >i:-L .ir u n i v
krajevne skupnosti, da se bo lahko
•nkrat mesečno seznanjal z občin-
kimi novostmi; pa tudi z novicami
z našc krajevne skupnosti.

Al OJZ KASTELIC

ZELENA JAMA
Diiovaiije osnovne organizacjjc

Rdečcga križa Zelena jamaje zadnji
dve leli skorajda zamrlo. Na pobudo
vseh krajevnih diužbenopolitičnih
organizacij so u^tanovili ?7. de-
ccmbra 1971 inicialivni odbor za
obnovitev in poživitev dela te orga-
nizacije. Za novo predsednico so
predlagali in izvolili Jožico Kalan.

Prva redna seja novoizvoljencga
odbora je bila 20. apnla 197 2 na
sedežu krajovne skupnosti Na njej
so razpravljali o posameznih zadoll-
atvali in sklcmli, da bodo v bodočie
postopoma vključevali v delo tudli
mlajše ljudi. Razpravljali so tudi o
letošnjem tednu Rdečepa knza, k:i
bo od 7. do 14. maja pod gcslorri
..Clovečnost med Ijudmi". Že sedaj
se pripravljajo na zbiralno akcijo
rabljenih oblačil, obulvc in drugega
blaga. Na prvi prihodiiji seji bodo
posvetili posebno skrb študiju pravill
osnovne organizacije RK, poskrbelii
za zdravstvena piedavanja in nudili
pomoč socialno aii zdravstveno
ogroženim otrokom.

Predstavnica občjnske organiza-
tije RK je prisotnim zaželela mnogo
aspclia in obljubila vsestransko
pomoč pri uresničevanju njihovega
ptograma.

NEVfiRNfl P0TA
Ker s kurirčkovo pošto oživljamo

spomine na kurirjc iz NOV naj
obudim nckaj spominov na čase, ko
smo bili v resnici kurirji.

Bilo je v jeseni 1. 1944, ko sem šel
na svojo vsakdanjo kurirsko pot.
Čeprav je bila pot dolga 3 ure veno
smer, ni bilo treba na javki nikoli
čakati diug na drugega več kot 10
do 1 .S niinut. kljub femu. d:i ni/iČL'
od nas ni imel ure. Na dogovorje-
ncm mestu, katerega smo zaradi var-
nosti večkrat menjali. smo bili ved-
no točni. Nazaj gredc setn za spre-
membo šcl po bližnjici. A skoraj bi
bil zašel v smrl, sovražniki pa bi
dobili dober plcn, saj sem nosil v
torbici zelo važno pošto in pisma, ki
so jih pisali borci svojcem. Ce bi
dobili pisma, bi pobili svojce naših
borcev.

Na obrobu gozda je bila stara
graščina in na povratku sem se na-
incnil iti mimo njc. Nekako 150
metrov pred graščino zaslišim:
,,Stoj!" Mislil sem, da so naši, ven-
dar sem vsecno skočil za drevo. Ta-
krat zaropota mitraljez. Skočim v
grmovje in se spustim navzdol, če-
prav je bilo vse zaraščeno z robidov-
jem. Na dnu grape pa sem se do-
dobra okopal, ker sem - padcl v
potok. Globok ni bil, imel pa sem
,,srcčo" da sem pad,el v okrog metcr
globok tolmun. S ,,kopanjem" sem
imel toliko opravka. da niti ne vem,
če so še stieijali za menoj. Tudi ne
vem, če so me iskali. Ko sem se sko-
bacal iz vode. scm ugotovil, da sem
izgubilobe ročni bombi.

Ko smo se sešli s terensko čcto,
so se mi nekateri smejali, drugi pa >o
bili resnejši.

Šaljivci so menili, da scm bil pii
kaki ženski, pa me jc opraskala.

Dmgi pa so menili, da je bilo diu-
gače. Ko pa sem povedal, kako jc
bilo, so tudi šaljivci postali resni in
bili veseli, da sem se srečno vmil.

Potem smo zvedeii, da so bili tisti
v giaščini Ukrajind, ki so jih Nemci
nabrali kot piostovoljce po tabo-
riščih za boj proti partizanoin. T\
ljudjc niso vedcli. kje so, ko pa so
zveikli, so skoraj vsi - dezertirali.

Š. M.


